
Referat af bestyrelsesmøde i Rindby Strand Grundejerforening tirsdag d. 6. juni 2023 kl. 17.45 på Restaurant 
Sælhunden i Ribe 

 
DAGSORDEN 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2) Opfølgning på referat fra sidste møde 
Godkendt 

 
3) Veje 
- Status  

Gøgevej: Der har været klager over at vejen bliver vedligeholdt for dårligt. Der er meget støv og vi forsøger at 
løse problemet sammen med Brinch.  
- Møde med Fanø Kommune om vejbidrag 

Hans har været i dialog med kommunen om de enkelte konti for vejvedligeholdelse og regulering af 
vejbidrag, men pga. udskiftning af personale hos kommunen er der ikke fulgt op. Vi indkalder til et nyt møde, 

når den tekniske chef er ansat. 
- Fællesnotat og flyer om sommerhusveje  
Det ligger nu i endelig form og Fanø Kommune vil sørge for at få det trykt. 

 
4) Badestier 
- Status  

Der er lagt flis ud og regning herfor er modtaget. 
Der er ridning på badesti 16 og 17, og Fanø Kommune har lovet at sætte skilte op med ”Ridning forbudt”. 

Dette skal til høring ved alle lodsejere, så derfor er denne opgave endnu ikke udført. 
 
- Badesti 6 

Ændringsforslag om deling af stien er sendt til lodsejeren, som ikke ønsker denne ændring. Der lægges IKKE 
flis på stien så længe den ikke er opdelt, idet heste river udlagt flis op efter få dage, hvormed vi kan starte 

forfra. Sagen tages op med kommunen, når den nye tekniske chef er ansat. 
 
- Badestier over ny klitrække 

Endnu ikke godkendt. Ansøgning er sendt til Kystdirektoratet, hvor vi afventer svar. Der er sendt høring til 
lodsejerne. 
Vi arbejder videre på sagen. 

 
5) Terrasse og bænke 

- Status 
Status er OK. 
 

6) Medlemmer 
- Status 
Pt 826 medlemmer – en lille netto-nedgang det sidste år.  

 
7) Vintereftersyn 

- Status 
Alle syn er gennemført med afslutning i uge 9. Samme hold er klar igen til den nye sæson. 
 



8)Tennisbane 
- Status  

Åbnet til påske. På grund af koldt forår fik vi en langsom start. Banen er fin og får masser af ros.  
 
10) Sct. Hans 

- Planlægning af Sct. Hans 2023 
Der er ansøgt om at afholde arrangementet og afventer endelig svar fra politiet. Efter godkendelse 
annonceres arrangementet. Borgmester Frank Jensen holder båltalen. Jan tænder bålet. Der trykkes plakater 

og sanghæfter.   
 

 
11) Økonomi 
- Status 

Der er pt. 338.933,70 indestående i banken. Der er 323.367,40 i værdipapirer. Kontingenter for den nye 
sæson er ved at komme ind. 
 

- Regnskab og budget for kommende år 
Regnskab gennemgået af Anette. Regnskabet er underskrevet af bestyrelsen. Regnskabet udsendes sammen 

med indkaldelse til generalforsamling.  
 
 

12) Generalforsamling 2023 
- Planlægning 
Sted: Fanø Hallen – er bestilt. De sørger for opstilling af stolerækker. Vi forventer ca. 200 deltagere. 

Tidspunkt: kl. 10.00 
Vi mødes kl. 9.00 til klargøring 

Bestyrelsen spiser frokost sammen bagefter.  
Indkaldelsen sendes ud senest d. (afvent regnskab fra Anette + oplæg fra Hans) 
Dagsorden ifølge vedtægter.  

På valg er Heidi Maimburg (modtager ikke genvalg) og Jan Dorner (modtager genvalg) 
Forslag til nyt medlem i bestyrelsen: Ulla Beckman 

Forslag til suppleant: Børge Knudsen 
 
 

13) Helhedsplan for Rindby 
- Status  
Fanø Byråd behandler helhedsplanen efter sommerferien, hvor de forhåbentlig godkender den uden 

ændring i højde og omfang. 
 

14) Fællesmøde 4. Maj 2023 mellem grundejerforeninger og borgmester/udvalgsformand 
- Orientering 
Marianne deltog i mødet. Vi havde punkter badesti 6, ny klitrække og helhelsplan med på mødet. Bud på 

notatet omkring veje og ”Code of Conduct” blev også gennemgået.   
 
15) Henvendelse fra medlemmer 

- Lysforurening 
Nogle medlemmer mener, der er for meget lys på øen ved sommerhusene. Man ønsker mere mørke for at 

opleve ”dark sky” (se stjerner). Vi har taget sagen op overfor borgmesteren på fællesmødet med 
grundejerforeningerne. 



- Fanønet eller Norlys 
Grundejerforeningen har ingen holdning her til.  

 
- Prispolitik for Fanø Færgen 
Vi har modtaget et skriv fra Fanø Kommune/Mols linjen. Herunder ses priserne. 

  

Bil indtil 3500 kg totalvægt inkl. 9 
personer 

(tur/retur) 

Højsæson 
Skulder-
sæson 

Lavsæson 

Standard-billet: 
(undtagen lørdag i højsæsonen) 

539,00 349,00 299,00 

Flex-billet: 479,00 299,00 249,00 

Grundejer/fastligger: 349,00 299,00 250,00 

Ø-Pendler: 249,00 219,00 185,00 

  
 
16) Kommunikation 

- Status 
Intet nyt 
 

 
17) Opfølgning på strategi 2022/23 

Vi arbejder fortsat med helhedsplanen 
 
18) Næste møde  

Næste møde afholdes umiddelbart efter generalforsamlingen. 
Bestyrelses-arrangement: 9/9 – 2023 med knallert-tur og efterfølgende frokost med påhæng på Kellers 

Badehotel.  
 
19) Evt.  


